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Rijswijk, 28 augustus 2023

Geacht college, geachte raadsleden van de gemeente Rijswijk,

nee eete«ten en keno«era 4ooCC".TCG oeoorso4vsour van wethos@er van ate
Laar om mijn standpunt inzake de fietsstraat aan de Van Rijnweg aan u kenbaar te maken.

lnmiddels is er reeds een brief door de bewoners aan de Van Rijnweg ingezonden en heb ik hier nog
weinig aan toe te voegen, deze brief met foto's schetst exact de huidige dagelijkse situatie aan de
Van Rijnweg. Graag wil ik aan u overbrengen dat ik mij kan vinden in de standpunten van deze brief,
RA 23 014 04-04-2023.

Wij zijn woonachtig aan de Laan van Sion en dagelijks flets ik met onze 3 kinderen vanuit de wijk naar
school in de Hoekpolder, en maken wij gebruik van de fietsstraat. Én dagelijks is dit één grote
ergernis en ben ik blij als we allemaal weer ongeschonden de fietsstraat zijn doorgekomen.
Dagelijks zie ik het gewoon fout gaan, auto's rijden veel te hard, halen in en snijden fietsers af.
Dit betreft hoofdzakelijk sluipverkeer, maar ook de bewoners van Rijswijk- Buiten gebruiken de
fietsstraat niet zoals dit zou moeten. Ook de oversteek van het fietspad langs de Laan van Sion naar
de fietsstraat is zeer gevaarlijk. De strepen en 50 km/h aanduiding die een aantal weken terug zijn
aangebracht zijn totaal zinloos. En bovendien is 50 km/h al veel te hard op de Laan van Sion.

lk hoop dat de Van Rijnweg, zoals vastgelegd in het bestemmingsplan, spoedig zal worden afgesloten
voor gemotoriseerd verkeer. Het treffen van snelheidsremmende maatregelen lijkt mij geen
oplossing, hier is de fietsstraat te smal voor en gaat waarschijnlijk voor nog gevaarlijkere situaties
zorgen. Enkel bestemmingsverkeer voor Sion en de Hoekpolder, zoals Den Hoarn en Delft dat ook
hebben met een camera, zou eventueel een oplossing kunnen zijn.

Tevens wil ik u er nog op wijzen dat Beter voor Rijswijk de werkzaamheden aan de Prinses
Beatrixlaan aanwijst als een reden voor de onveilige situatie op de Van Rijnweg, dit is klinkklare
onzin. Nátuurlijk is het hierdoor drukker geworden, maar ook vóór aanvang van de werkzaamheden
speelde dit al. Dat dit probleem na afronding van de werkzaamheden aan de Prinses Beatrixlaan
verholpen zijn is een illusie.

Het is een kwestie van tijd voor het eerste ernstige ongeluk zich voordoet!

Hoogachtend,






